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ZÁPIS
 

ze  7. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 22. 10. 2002
 
Přítomno dle prezenční listiny: 21
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:
1.        Návrh nového vnitřního mzdového předpisu
2.        Delegování zástupců do Rady vysokých škol
3.       Různé

Ad 1.
Akademický senát projednal návrh nového Vnitřního mzdového předpisu VŠCHT v Praze. V diskusi zazněl

požadavek, aby při předkládání úprav dokumentů byly změny vyznačeny. Ing. Bruthansová konstatovala, že změny ve
mzdovém předpisu jsou hlavně terminologické a vyplývají ze změny zákonů.

AS předložený návrh nového Vnitřního mzdového předpisu VŠCHT v Praze schválil (20-0-0).
Ad 2.

Akademický senát projednal návrhy na zástupce VŠCHT a fakult do Rady vysokých škol na funkční období
2003-2005.

Na základě návrhu vedení školy delegoval (20-0-0) doc. RNDr. Jana Staňka, CSc. jako člena předsednictva a
delegáta do sněmu RVŠ za VŠCHT.

AS FCHI navrhl za delegáty do sněmu RVŠ za VŠCHT a FCHI prof. RNDr. Milana Kubíčka, CSc.,  doc. RNDr.
Marii Urbanovou, CSc. a  Ing. Lenku Schreiberovou, CSc.

Přítomná Ing. Schreiberová projevila zájem o zastupování FCHI. Akademický senát proto hlasováním rozhodoval
o delegování zástupce VŠCHT do sněmu RVŠ z dvojice zbývajících kandidátů.  Prof. Kubíček získal 14 hlasů, doc.
Urbanová 5 hlasů. Delegátem do sněmu RVŠ za VŠCHT byl tedy zvolen prof. Kubíček.

Při hlasování o delegátu do sněmu RVŠ za FCHI získala Ing. Schreiberová 19 hlasů, doc. Urbanová 1 hlas.
Delegátem do sněmu RVŠ za FCHI byla tedy zvolena Ing. Schreiberová.

Na základě návrhu AS FCHT byl jako zástupce FCHT do sněmu RVŠ delegován RNDr. Ondrej Gedeon, Ph.D.
(21-0-0).

Na základě návrhu AS FTOP byl jako zástupce FTOP do sněmu RVŠ delegován Ing. Milan Březina, CSc. (21-0-
0).

Na základě návrhu AS FPBT byl jako zástupce FPBT do sněmu RVŠ delegován doc. Ing. Jaroslav Dobiáš, CSc.
(21-0-0).

Na základě návrhu studentů byl za člena Studentské komory RVŠ delegován Ing. Jan Litera (student doktorského
studijního programu) (21-0-0).

Náhradník do Studentské komory RVŠ nebyl prozatím vzhledem k chybějícímu návrhu delegován.
Delegační lístky zašle předseda akademického senátu Agentuře Rady vysokých škol do 11. 11. 2002.

Ad 3.
3.1.   Akademický senát projednal doplněk Organizačního řádu VŠCHT v Praze spočívající v zařazení pracovišť

Metrologické laboratoře do struktury FPBT a FCHI a vyjádřil se změnou souhlas (21-0-0).
3.2.   Akademický senát se zabýval náměty a připomínkami AS FCHI. Projednávání se zúčastnili předseda AS

FCHI prof. Malijevský a člen AS FCHI RNDr. Zachař. Na dotazy uvedené v příloze zápisu ze zasedání AS FCHI
odpověděl pan rektor. Podstatná část připomínek a dotazů se týkala činnosti Oddělení rozvoje a výstavby. Prorektor
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Koubek předal členům AS přehled o přípravě a realizaci akce „Rekonstrukce výměníkové stanice v budově  "A"
VŠCHT Praha“.

V souvislosti se stížností na nevyhovující osvětlení chodeb a schodišť ve večerních a nočních hodinách AS
požádal Ing. Mansfelda, aby zajistil prověření dostupnosti vypínačů na chodbách.

Další připomínky se týkaly nespolehlivosti počítačové sítě. V diskuzi vystoupil prorektor Bernauer a vedoucí
Výpočetního centra doc. Böhm, který informoval o mimořádných problémech a jejich odstraňování.

Studenti kritizovali omezený přístup na internet na kolejích VŠCHT. Vysvětlení podal doc. Böhm s tím, že
rozsah omezení bude zvažován.

3.3.   Akademický senát projednal dopis vedoucího Ústavu organické chemie prof. Lišky týkající se nového
účtování služeb v centrálních laboratořích. Projednávání byli přítomni autor dopisu spolu s doc. Linhartem z ústavu
110, vedoucí ústavu 342 doc. Moravcová a vedoucí Centrálních laboratoří Mgr. Ederová spolu s Ing. Hrabalem.
Prorektor Ciahotný vysvětlil důvody zvýšení cen a poskytl přehled poplatků jednotlivých ústavů za práce v Centrálních
laboratořích od června 2002. Uvedl, že finanční prostředky získané navýšením cen jsou ukládány do zvláštního fondu a
po provedení bilance ke konci října bude významná část tohoto fondu přeúčtována zpět ústavům. Zvýšené ceny prací
v Centrálních laboratořích budou v příštím roce zohledněny při přidělování rozpočtových prostředků jednotlivým
ústavům. Pracovníci Centrálních laboratoří v souvislosti s přípravou příštího rozpočtu upozornili na potřebu zvážit
financování výuky a vědeckého výzkumu, který se provádí v Centrálních laboratořích.

3.4.   Předseda akademického senátu informoval o návrhu rektora ČVUT prof. Witzanyho uspořádat diskusi o
prohloubení vztahů mezi VŠCHT a ČVUT. Senát souhlasil, aby předseda AS nabídl rektorovi ČVUT účast na
nejbližším zasedání AS VŠCHT.

3.5.   Předseda akademického senátu vyzval studentské zástupce v senátu, aby se začali zabývat přípravou voleb
studentů bakalářských a magisterských programů do AS VŠCHT. Volby by měly proběhnout v polovině prosince
2002.
 

Termín příštího zasedání senátu bude oznámen e-mailem.
 
 
Zapsala: M. Špicarová                                                            Za správnost: J. Fogl
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